

Title (en)
Modular ionisation detector

Title (de)
Modularer Ionisationsdetektor

Title (fr)
DéTECTEUR à ionisation modulaire

Publication
EP 1030346 A2 20000823 (EN)

Application
EP 99120952 A 19991103

Priority
DE 19907042 A 19990219

Abstract (en)

The ionisation detector has a body (150) provided by a number of stacked plates (15), with count volumes (10) defined between each 2 adjacent plates via aligned recesses in the plate surfaces, each count volume containing an electrode wire (5), with all electrode wires held at the same potential. The opposing surfaces of each stacked plate (15) are provided with a number of parallel semi-cylindrical recesses, for providing cylindrical count volumes (10) extending between the opposite end faces of the body (150) when the plates are stacked together.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung schafft einen modularen Ionisationsdetektor mit einem Körper (150), welcher aus einer Mehrzahl von übereinander gestapelten Platten (15) aufgebaut ist; wobei jeweils zwischen zwei benachbarten Platten (15) Zählvolumina (10) vorgesehen sind, durch die ein jeweiliger Elektrodendraht (5) gespannt ist; und wobei die Zählvolumina (10) durch in den jeweiligen Platten (15) vorgesehene Aussparungen gebildet sind, welche beim Stapeln der Platten (15) übereinander zu liegen kommen. <IMAGE>

IPC 1-7
H01J 47/02

IPC 8 full level
H01J 47/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01J 47/02 (2013.01)

Cited by
EP1320119A1; FR2833407A1; US6891165B2

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
EP 1030346 A2 20000823; EP 1030346 A3 20050119; DE 19907042 A1 20000831

DOCDB simple family (application)
EP 99120952 A 19991103; DE 19907042 A 19990219